
Zápis č. 28 
 
o schůzi SR o.s. Bráničánek konané dne 1.3.2011 od 18:00h v salonku restaurace U Kališů. 
 
Přítomni:  Ing. Černý Jan, Plačková Hana,  Bc. Havlová Eva, Svobodová Lenka, 

Brustmannová Monika, Ing. Dužíková Petra, Krutišová Hana, Krutiš Libor, 
Ferda Dušan, Ing. Kotolanová Petra a Mgr. Zaplatílek Martin + Badinová 
Lenka. 

1) Zahájení 
 
Předseda Jan Černý zahájil schůzi SR s následujícím programem: 
 
1. Zahájení 
2. Zprávy činovníků 
3. Dětské hřiště 
4. Vítání jara 
5. Volné návrhy 
 
2) Zprávy činovníků 
 
Předseda sděluje, že přihlášku ke členství podali tři žadatelé: Černá Jana, Plačková Miloslava 
a Ing. Dužík Petr. Všichni žadatelé byli přijati jednomyslně a bez výhrad za členy sdružení. 
Předseda nové členy vyrozumí o kladném přijetí jejich přihlášky. 
 
Dále předseda sděluje, že došlo k rozšíření funkčnosti internetových stránek sdružení, dle 
usnesení Členské schůze (dne 20.2.2011). Je tak již dostupná funkce „přístupu na stránky pod 
heslem“. Předseda připaví obsah stránek s interním obsahem a všem členům zašle 
přihlašovací údaje. 
 
Dále předseda sděluje, že Martin Zaplatílek podal jménem sdružení žádost o grant Natace 
Partnerství – grantový titul Pod stromy. Žádost podána na: 
sazenice Habr obecný 40/50cm, 150ks á 11 Kč, celková cena 1.650 Kč 
sazenice Lípa srdčitá 200/250cm, 2ks á 150 Kč,  celková cena 300 Kč  
Lavička TUBO I bez opěradla, 2ks á 4.536 Kč, ,  celková cena 9.072 Kč 
Koš CIRCULAR PA600M, 1ks á 3.939 Kč,  celková cena 3.939 Kč 
Stojan typ V na 4 kola - čelní stání, 1ks á 2.165 Kč,  celková cena 2.165 Kč 
Pultový panel PONÁVKA - INKjet, 1ks á 3.100 Kč,  celková cena 3.100 Kč 
Celkem 20.226 Kč 
 
K žádosti je ještě nutno doložit tyto dokumenty: 
Partnerská smlouva o spolupráci, Závazek následné péče, Souhlas s výsadbou. 
 
Předseda proto předkládá SR návrh „Partnerské smlouvy o spolupráci“ mezi o.s. 
BRÁNIČÁNEK a Obcí Moravské Bránice.  
 
Citace ze smlouvy “Účastníci shodně deklarují a prohlašují, že cílem a smyslem spolupráce 
na základě této smlouvy je spolupráce účastníků při vzniku nových a obnova stávajících 
zelených veřejných prostranství (např. parků, dětských hřišť, veřejnosti otevřených školních 
zahrad, oddychových míst apod.) v obci Moravské Bránice, a to především dle závazků 
sjednaných v této smlouvě.“, konec citace.  



SR smlouvu jednomyslně schválila.  
Závazek následné péče a Souhlas s výsadbou předseda pověřen vyjednat a uzavřít s obcí 
Moravské Bránice. 
 
Úplné znění smlouvy (stejně tak i všechny ostatní smlouvy a dokumenty uzavřené sdružením) 
jsou členům sdružení dostupné k nahlédnutí na internetových stránkách sdružení v sekci „Pro 
členy“. 
 
3) Dětské hřiště  
Předseda sděluje, že sdružení obrdželo finanční dary na dětské hřiště od: 
Vinařství Plaček: 7.000 Kč, Kališová Jana 3.000 Kč, Tureček Jiří 3.000 Kč, Spáčil Petr 
2.000 Kč.  
Všem dárcům za podporu děkujeme! 
 
Předseda dále sděluje, že je domluven s dodavatelskou firmou (fa. Bonita 
www.hristebonita.cz), že přibližně 20. března 2011 vyhodnotíme objem finančních prostředků, 
které se nám podařilo zajistit, na místě plánovaného hřiště v přítomnosti zástupce fa. Bonita 
provedeme vytýčení prostoru pro hřiště a objednáme prvky hřiště, na které budeme mít 
peníze. Zbývající prvky budou domontovány dodatečně, až budeme mít dostatek prostředků. 
Dopravu si fa. neúčtuje, takže nedojde k navýšení nákladů. 
 
Hana Krutišová se táže, zdali je možné místo prvku „Kreslící tabule s počítadlem“ pořídit 
houpadlo. Důvodem jsou jednak obavy, že bude docházet k poškozování kreslíci tabule dětmi 
např. škrtáním po tabuli kamínky, a také se domnívá, že houpadlo bude pro děti 
atraktivnějším prvkem. Lenka Badinová sděluje, že děti v mateřské škole si na houpadle 
velmi rády hrají. 
Předseda připomína, že možnost záměny bude limitována zejména ochraným pásmem 
každého prvku. Bude proto nutné ověřit zdali je možné prvky zaměnit z ohledem na 
prostorové možnosti hřiště. Předseda ověří, jak velké ochranné pásmo je u prvku houpadlo 
a zdali je možné prvky nahradit, aniž bychom museli měnit celkové rozměry hřiště. 
Hana Krutišová se dále táže, s jakými sedačkami je počítáno na řetězové dvojhoupačce a zdali 
by bylo možné, aby jedna sedačka byla určena pro malé děti (koš). 
Předseda konstatuje, že to samozřejmě možné je. 
 
 
4) Vítání jara 
V diskusi domluveno následující: MŠ udělají Morenu a také připraví  básničky. Je nutné 
dodat kříž jako kostru, na které bude Morena zhotovena. Zařídí předseda. 
Dále diskutováno, jestli znovu budeme dělat sádrové zajíčky a nebo něco jiného. Jednatelka 
Hana Plačková zjistí, jaké jsou dostupné formičky jiných tvarů, kde je možné je zakoupit a 
kolik stojí. Podle toho se zařídíme.  
Hana Plačková sděluje, že kdo má nebo chce koupit bonbony pro děti, tak je může donést na 
akci.  
Začátek akce v 15h v MŠ. Průvod půjde stejnou trasou jako v roce 2010, tj. od MŠ k Dědině, 
kolem Základní školy a po Potoku k rybníku. 
 

5) Volné návrhy 
Eva Havlová navrhuje nařezat proutky na velikonoční dílničku a uskladnit je tak, aby do 
dílničky vydržely, neboť v letošním roce jsou Velikonoce až na konci dubna a to už proutky 
nebudou. Libor Krutiš se zeptá Tomáše Fraiberga, zdali je může obstarat. 



Stanoviště na dílničku (předběžně): skládačka z papíru, malování vajíček voskem, pletení 
žíly, zdobení „dárku“ z vítání jara. 
 
Dále usneseno uspořádat: 14.4.2011  Pečení perníků (v MŠ) – akce pro dospělé 
a dále usneseno zorganizovat kurz PEDIGu. Petra Dužíková zjistí termín. (odkaz na pedig 
např. www.alma.cz) 
 
Schůzi ukončil předseda sdružení v 18:55. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  


